
Zápis z jednání výboru Společnosti p  ř  átel ZŠ Pardubice-Polabiny III  
(dále jen „SPZŠ“) ze dne 7. 10. 2021

Přítomno 24 zástupců tříd z celkového počtu 31 (viz prezenční listina), tj. účast 77 %. 
V souladu s čl. 12 stanov SPZŠ byl výbor schopen se usnášet.

1) Volba předsedy výboru SPZŠ
Jediným navrženým kandidátem byl Mgr. Jan Bříza.
Pro jeho zvolení hlasovali 22 zástupci tříd, žádný proti, 2 se zdrželi.
Mgr. Jan Bříza byl zvolen předsedou výboru SPZŠ s funkčním obdobím do 31. 12. 2023.

2) Výše členského příspěvku
Zástupci tříd hlasovali o zvýšení ročního členského příspěvku z dosavadních 150 Kč na 200 Kč.
Pro jeho zvýšení hlasovalo 24 zástupců tříd, žádný proti, žádný se nezdržel.
Výše ročního členského příspěvku byla na rok 2021 schválena ve výši 200 Kč.

3) Informace o finanční situaci SPZŠ
Ke dni  30.  9.  2021 bylo v pokladně SPZŠ 15.265 Kč,  na účtu SPZŠ bylo 68.335 Kč,  celkem finanční  
prostředky SPZŠ činily 83.600 Kč.
Na jednání výboru dne 25. 11. 2021 předloží předseda výboru zprávu o výsledcích hospodaření SPZŠ za 
roky 2020 a 2021 (jednání výboru se v roce 2020 s ohledem na pandemii covid nekonala) a návrh rozpočtu 
na rok 2022. V této souvislosti  požádal členy výboru, aby případné návrhy na čerpání prostředků SZPŠ 
adresovali jemu (briza6@atlas.cz) nebo řediteli školy (f.nemec@zspol3.cz). 

4) Informace ředitele školy Františka Němce
 Ve dnech 13. - 15. 10. 2021 proběhne sběr papíru a drobných elektrických spotřebičů. Výtěžek ze 

sběrové akce bude příjmem rozpočtu SPZŠ.
 Po podzimních prázdninách proběhne další testování žáků na covid. 
 Ve  škole  jsou  stále  realizována  opatření  související  s  onemocněním  covid  –  nošení  ochrany 

dýchacích cest ve společných prostorách školy, desinfekce rukou ve třídách a na toaletách, používání 
jednorázových ručníků, větrání ve třídách, pobyt na školním hřišti o přestávkách).

 Od 18. 10. 2021 budou ve školní jídelně opět na výběr 2 hlavní jídla.
 Škola  zatím neplánuje  větší  akce  pro  veřejnost  (např.  Den  otevřených  dveří)  nebo  pro  žáky  (s 

výjimkou jednodenní akcí výhradně pro žáky pouze naší školy). Adaptační kurzy probíhají ve škole.
 Na přelomu března a dubna proběhla inspekční činnost České školní inspekce v rámci distanční  

výuky.
 Škola získala na 1. pololetí na doučování žáků po distanční výuce cca 100.000 Kč. Stále je možné 

děti do doučování zařadit. Je předpoklad, že obdobnou částku škola získá i na 2. pololetí.
 Škola se potýká s problémy při výuce dětí – cizinců. Problémem je jazyková bariéra. Škola pořizuje 

elektronické překladače.
 Ve dnech 8. - 9. 10. 2021 proběhnou volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. Ve škole budou 

volební místnosti pro 5 volebních okrsků. Proto bude v v pátek 8. 10. zkrácen výuka na 1. i 2. stupni. 
Provoz školní družiny bude zachován.

 V červnu 2021 proběhly volby do Školské rady. Členy jsou za pedagogy školy p. Sýkora (předseda)  
a pí. Příhodová, za rodiče pí. Hermannová a p. Bříza, za magistrát pí. Ježková a za městský obvod pí. 
Vitochová.

 Škola se potýká s nedostatkem nepedagogických pracovníků, zejména ve školní kuchyni a uklízeček.
 Vedení školy žádá rodiče,  aby omluvenky z výuky adresovali  v aplikaci  Bakaláři  přímo třídním 

učitelům.
 V roce 2022 by měla být realizována rekonstrukce školního hřiště.
 K dotazu na externí zájmové kroužky ředitel školy uvedl, že v minulosti ve škole probíhaly kroužky 

zajišťované  jak  samotnou  školou,  tak  dlouhodobými  externími  partnery.  Nicméně  škola  měla 
rozporuplné zkušenosti s externími kroužky. Doporučit lze kroužky v sousedícím DDM Alfa.

 Diskutována byla také problematika časového sladění třídních schůzek pro rodiče, kteří mají děti ve 
více ročnících školy.
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Další jednání výboru SPZŠ se uskuteční 25. 11. 2021.

V Pardubicích, 7. 10. 2021 Mgr. Jan Bříza
předseda výboru
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